
1 

 

 

 
 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 026-02/21-01/12  
URBROJ: 2170-01-09-10-21-22 
Rijeka, 18. prosinca 2021. godine 

 
ZAPISNIK 

S 30. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 18. prosinca 2021. (subota) održana je 30. sjednica VMO Kozala, s početkom u 13,00 
sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Milan Francetić, član VMO 
- Filip Jakovac, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 

 
Usvajanje zapisnika s 29. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Usvajanje izvješća o provedenoj programskoj aktivnosti „Advent i doček Djeda 

Božićnjaka“ 
2. Usvajanje Financijskog plana za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu 
3. Uređenje Volčićevog trga 
4. Razno 

 
Sjednica je započela u 13,00 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević uvodno je iznio zadovoljstvo o konačnom rezultatu 
održanog programa Vijeća „Advent i doček Djeda Božićnjaka“ koji se održao istoga dana, s 
početkom u 9.00 sati, kada je Dječji zbor „Tratinčice“ zapjevao na trgu ispred prostorija 
Mjesnoga odbora Kozala. Podsjetio je sve prisutne kako je za program utrošen veći dio 
planiranog iznosa predviđenog financijskim planom i to za nabavku ukrasa za božićnu jelku 
498,00 kn, transparent kojim se najavio program 375,00 kn te slatke božićne paketiće za djecu 
6.191,25 kn. Ono što se nije utrošilo je iznos za naknadu za Djeda Božićnjaka (200 kn), s 
obzirom na nemogućnost pronalaska zainteresirane osobe. Odaziv roditelja i djece bio je više 
nego odličan. Na trgu je bilo otprilike 80-tak roditelja i djece te su se, uz  posebne 



2 

 

epidemiološke mjere koje su bile na snazi za vrijeme realizacije programa, dječici podijelili 
poklon paketići. Paketiće su dijelili članovi VMO i tajnica MO. 
 
Zaključak: Izvješće o provedenoj programskoj aktivnosti VMO Kozala „Advent i doček 
Djeda Božićnjaka je jednoglasno usvojeno. 
 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Kozala Sanjin Matijević predstavio je prisutnima Financijski plan Vijeća 
Mjesnog odbora Kozala za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu. Podsjetio je kako 
se ukupan iznos koji je predviđen za provođenje programskih aktivnosti VMO Kozala nije 
promijenio te i dalje iznosi 33.750,00 kn. Ono što se promijenilo jesu pojedine pozicije kojih 
više nema, kao npr. izrada transparenta za najavu programa te su se navedena sredstva 
usmjerila u neke drugačije potrebe.  
 
Zaključak: Financijski plan Vijeća Mjesnog odbora Kozala za 2022. godinu i projekcije 
za 2023. i 2024. godinu jednoglasno su prihvaćeni. 
 
 

AD 3 
Vezano uz problematiku po pitanju uređenja Volčićevog trga, predsjednik VMO Sanjin 
Matijević podsjetio je sve prisutne kako se dana 13.prosinca 2021. godine poslao dopis vezano 
uz uređenje Volčićevog trga, a nastavno na zaključke s 4. sjednice Odbora za mjesnu 
samoupravu Gradskoga vijeća Grada Rijeke, prema kojemu se VMO obvezuje financirati 
prometni projekt prema traženju gradskih službi, uz uvjet da se Grad Rijeka obveže preuzeti 
sve daljnje troškove uređenja Volčićevog trga i da svi elementi uređenja budu usuglašeni s 
VMO te da se u maksimalnoj mogućoj mjeri ispoštuje osnovna ideja VMO (sadnja 
mediteranskog bilja u unutarnjem obodu trga, postava klupa i stolova te sadnja bora na sredini 
trga). Krajnji rok za dovršetak svih radova bila bi 2024. godina. Navedeni dopis poslan je 
gradonačelniku, OGU za komunalni sustav, OGU za razvoj, urbanizam i gospodarenje 
zemljištem, OGU za mjesnu upravu i samoupravu te predsjedniku Odbora za mjesnu 
samoupravu Gradskoga vijeća Grada Rijeke. Odgovor do dana održavanja ove sjednice nije 
došao, pa je Predsjednik VMO predložio ostalim članovima da se pošalje još jedan podsjetnik. 
U slučaju da opet ne bude odgovora, predlaže poduzimanje daljnjih akcija.  
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

AD 4 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević, izvijestio je sve prisutne kako od dana 30. studenoga 2021. 
godine više nije član Socijaldemokratske partije Hrvatske te da će do kraja mandata obnašati 
dužnost vijećnika kao nezavisni član. Uz njega, javila se i članica VMO Ines Mijić te je također 
obavijestila sve prisutne kako više nije član Hrvatske stranke umirovljenika te također do kraja 
mandata nastupa kao nezavisna članica VMO. 
 
Zaključak: Informacije su jednoglasno prihvaćene. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 15,00 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
Erika Valić Sanjin Matijević 


